

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL PORTFOLIO SECURITIES Date: 05-05-2026 03:07:27 PM Subject: Appointing the Chairman of the Board	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المحفظة الوطنية للأوراق المالية التاريخ: 05-05-2026 03:07:27 PM الموضوع: تعيين رئيس مجلس ادارته
The Board of Directors of the National Portfolio Securities Company, a public shareholding company, unanimously decided in its meeting held on Sunday, May 3, 2026, to appoint Mr. Mohammad Bahjat Al-Balbisi as Chairman of the Board and Mr. Muhannad Mohammad Khalifa as his deputy.	قرر مجلس ادارة شركة المحفظة الوطنية للأوراق المالية المساهمة العامة المحدودة بالاجماع في جلسته المنعقدة يوم الأحد الموافق 2026/5/3 تعيين السيد محمد بهجت البلبيسي رئيساً لمجلس الادارة والسيد مهند محمد خليفة نائباً له .
03-05-2026	03-05-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Khalil	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Khalil